
PROTOKÓŁ Z XLVI I ZDALNEJ SESJI RADY OSIEDLA OŁTASZYN 

z dnia 31 marca 2021 

 

1. Sesja została przeprowadzona za pośrednictwem poczty rada.sawinska@gmail w 
dniu 31.03. 2021 r. w godz. 16:00- 21:00 

Radni otrzymali wyprzedzająco na swoje skrzynki e-mail materiały na sesję wraz z 
informacją o sposobie przeprowadzeniu sesji. Formularz /do wypełnienia/stanowił 
odrębny załącznik. 

2. W sesji wzięło udział 10 radnych. Nie uczestniczyli:  Dorota Chrzanowska- 
Jarosławska, Jacek Jońca, Marian Moczułowski, Sebastian Wilk, Jadwiga Zawiślak.  

3. Po otwarciu sesji Przewodnicząca Rady prosiła o zgłoszenie w ciągu 10 min. wniosków 

o zmianę porządku obrad w trybie § 15.ust 3 Statutu . Wobec ich braku, od godz. 16:10 

przyjmowane były wypełnione formularze głosowań. 

Głosowania: 

Porządek obrad- za 10 głosów, przeciwko- 0 , wstrzymało się -0 

UCHWAŁY: 

 uchwała nr XLVII/160/21 w sprawie  aktualizacji oferty na realizację   zadania społ. pn. 

:” Wigilia dla seniorów,osób samotnych i ubogich z Osiedla Ołtaszyn 2021r„  

Głosowanie – przyjęto jednogłośnie  

 uchwała nr XLVII/161 w spawie  aktualizacji oferty na realizację   zadania społ. 

pn. :”Mikołajki 2021”. 

Głosowanie – przyjęto jednogłośnie  

 uchwała  nr XLVII/162/21 w sprawie  oferty na realizację  zadania  społecznego 

pn. „ wycieczka  rowerowa dla mieszkańców Osiedla Ołtaszyn„ 

Głosowanie – przyjęto jednogłośnie  

 uchwała nr. XLVII/163/21  w sprawie oferty na realizację  zadania  społecznego 

pn „ Wycieczka turystyczna dla seniorów z Osiedla  Ołtaszyn  2021„ 

Głosowanie – przyjęto jednogłośnie . 

 Uchwała nr XLVII /164/21 w sprawie  przyznania radnym Osiedla  Ołtaszyn  diet na 

okres   od kwietnia  do września 2021r. 

Głosowanie – przyjęto jednogłośnie  

 uchwała nr .XLVII/165/21 w sprawie  zmian w planie finansowym Osiedla  na 

2021r. 

Głosowanie – przyjęto jednogłośnie  

 XLVII/166/21 w sprawie koncesji na alkohol 



       Głosowanie :za 9, przeciw 0 , wstrzymała się 1 radna 

 XLVII /167/21 w sprawie funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Osiedla 

Głosowanie – przyjęto jednogłośnie  

 XLVII/168/21 zmian w składzie Zarządu Osiedla.  

Głosowanie – przyjęto jednogłośnie  

W e‐mailu o otwarciu sesji  Przewodnicząca Rady zamieściła informację dotyczącą 

złożenia rezygnacji przez B. Kawałko :  „ Radna Kawałko o swojej decyzji informowała 

dwukrotnie raz e‐mailem i raz pisemnie, przy czym piśmie wrzuconym do skrzynki 

określiła termin swojej rezygnacji. Jest to niezgodne z zapisami Statutu, który nie 
przewiduje takiego trybu postępowania. Zgodnie z par. 27 ust 5 „ Każdy członek 
Zarządu może złożyć pisemną rezygnację z członkostwa w Zarządzie . Członkostwo 

w Zarządzie ustaje na najbliższej sesji, na której rezygnacja zostaje odczytana .Zatem 

należy przyjąć, że będzie to miało miejsce na dzisiejszej sesji.” 

Radna  Bogusława Kawałko uczestniczyła w sesji ,nie wniosła  żadnych uwag u i 
głosowała za przyjęciem uchwały , o której mowa jw. 

5. Przyjęcie protokołu z XLVI sesji . 

Głosowanie: – przyjęto jednogłośnie  

Wnioski radnych: brak. 

W  trakcie sesji radny Maciej Kucfir przesłał radnym  informację na temat 

podejmowanych przez niego  działań w sprawie realizacji ul. Marii Wittek , w tym  

kontaktów z mieszkańcami   i deweloperem . Radni M. Kucfir  i B. Focht w ramach 

Komisji budownictwa  prowadzą sprawę zaopiniowania dokumentacji na budowę 

drogi.  

Protokół został przygotowany na podstawie formularzy przesłanych przez radnych e‐

mailami . 

Zestawienie imiennych głosowań radnych, wypełnione formularze oraz zestawienie 

stanowisk‐ stanowią załączniki do protokołu. 

8. Zamknięcie sesji nastąpiło o godz. 21,00 

 

Przewodnicząca Rady Osiedla 

 

 

 

 

 

 

 


